
 

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer,  

Landbrug og Fiskeri 

 

 

København, den 11. december 2008 

Sagsnr.: 838 / dok.nr. 452378 

  

 

 

 

Ved skrivelse af 21. november 2008 har fødevareudvalget anmodet om min besvarelse af 

følgende spørgsmål: 

 

FLF alm. del 

 

Spørgsmål 87: 
 

”Vil ministeren oplyse, hvornår fødevareministeren første gang orienterede Folketingets 

Fødevareudvalg om den ændrede administrative praksis og den hermed forbundne 

risiko for en negativ økonomisk reaktion fra EU-revisionen?” 

 
Svar: 
 

Det er opfattelsen fra dansk side, at man ved administrationen af hektarstøtten, herunder 

reglerne for så vidt angår vedligeholdelsen af braklagte arealer, har fulgt de gæl-dende 

forordningsregler. Som følge heraf har Folketingets Fødevareudvalg ikke været 

orienteret om nogen risiko for en negativ økonomisk reaktion fra EU-revisionen. 

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 
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